
       
 
    

PROTOKOLL  Nr 4/ 2011 
 

Art Styrelsesammanträde ÖNBF 

 

Dag  Söndag 15 Maj 2011, 10.00 

 

Plats SKEBO Skellefteå 
 

Närvarande:      Mats Öberg Ordförande 

  Staffan Rönnmark Styrelseledamot  

     Barbro Forsman Kassör  

   Ulf Sikström Sekreterare 

  Thomas Fredriksson Styrelseledamot 

  Roger Öberg Styrelseledamot 

Övriga:   Hans Aldenlöv Kansliet 

 Eva Nyman Utbildning 

 Christer Ekevad Teknik 

Ej Närvarande  

  Roger Andersson Styrelseledamot 

 

 

§ 38 Sammanträdets öppnande 

    Ordförande Mats Öberg hälsade alla välkommen, speciellt våra inbjudna gäster för dagen Eva 

Nyman och Christer Ekevad och förklarade styrelsesammanträdet öppnat. 

 

§ 39 Godkännande av föredragningslista 

Efter komplettering av Ej Föranmälda frågor, godkändes föredragningslistan. 

 

§ 40 Föregående protokoll 

Föregående protokoll godkändes. 

 

§ 41 Skrivelser och meddelanden 

Kansliet (Hans Aldenlöv) föredrog inkommen post. 

 

En skrivelse från föregående möte gällande Crosskart som en del i RC DM/FM. 

Beslut: Vi tillskriver arrangörerna av RC om att bjuda in till Crosscart vid sina tävlingar. Ulf 

skriver. 

 

Skrivelse från Örnsköldsviks Rally Klubb om inträde i ÖNBF. 

Beslut: Ulf svarar. 

 

Förfrågan från Anna Öbrandt angående kläder. 

Beslut: Hans ordnar. 

 

Anders Aidanpää har inkommit med en ansökan om A-licens. 

Beslut: Anders meriter räcker inte för en uppklassning till A-Licens. Vi meddelar Anders 

Aidanpää skriftligt. Ulf skriver. 



 

 

Enkla tävlingsformer har skickat ett brev med funderingar kring sitt uppdrag i distriktet. 

Beslut: Roger Öberg svarar den nya kommittén. Roger blir också fadder för verksamheten. 

 

§ 42 Information SGA 

Christer Ekevad från tekniska kommittén berättade om verksamheten. Christer och styrelsen är 

nöjd med det arbete som hittills genomförts i kommittén, faddern bekräftar också ett bra 

samarbete både vid tävlingar och de utbildningar man genomfört. Tekniska kommittén kommer 

att under 2011 på prov jobba med en budget. En utvärdering görs i slutet av året för ev. 

införande i övriga kommittéer.  

 

Eva Nyman från den nystartade utbildningskommittén föredrog om hur man ser på var 

utbildningsbehoven finns. Eva redovisade om hur vi i distriktet kan sköta våra utbildningar. 

Utbildningskommittén som består av Eva Nyman, Johan Haraldsson och Solveig Johansson har 

träffats ett antal gånger och har redan nu funderingar i och omkring hur distriktet kan driva 

olika utbildningar. 

Eva visade ett förslag på ny hemsida i Idrottonline. Styrelsen tycker att man jobbar vidare med 

ny hemsida. 

 

§ 43 Regelverk 

Kartingens DM/FM regler gicks igenom.  

Beslut: Styrelsen beslutade godkänna Kartingens DM/FM för 2011. 

 

Racing Special FM regler gicks igenom. 

Beslut: Efter justering godkändes reglerna för Racing Special för 2011. 

 

§ 44 Möteskalender 

Efter justeringar fastslogs en möteskalender för resterande tid. Styrelsens möteskalender finns 

på hemsidan. 

 

§ 45 Ekonomi 

Barbro föredrog aktuell ekonomisk status i ÖNBF. 

 

§ 46 Ej föranmälda frågor 

 

A. Pågående ärende 

En punkt på dagordningen där man kollar att allt från föregående protokoll är åtgärdat och inget 

hamnar mellan stolarna skall införas. 

B. Utbildning 

All inbjudan till kurser i distriktet ska gå genom distriktets utbildningskommitté. Detta för 

samordning och samsyn i olika utbildningar 

 

§ 47 Nästa sammanträde. 
Nästa möte 16/6 Telefonmöte. 

 

§ 48 Avslutning 

Ordförande tackade deltagarna och inbjudna gäster och förklarade mötet avslutat. 

 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

Ulf Sikström            Mats Öberg 

Sekreterare    Ordförande 


